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Abstract (en)
Vehicle jack with a stand column (10), to the bottom end of which a base plate (18) is attached and on the top area of which a threaded spindle (56)
is rotatably and pivotably mounted and to which a supporting arm (38) is pivotably attached between this threaded-spindle bearing and the base
plate, and with a crank (74) which is linked to the top threaded-spindle end and the crank arm (76) of which is designed to be variable in length for
obtaining different working lengths of the crank arm. <IMAGE>

Abstract (de)
Wagenheber mit einer Standsäulen (10), an deren unterem Ende eine Fußplatte (18) angebracht, an deren oberem Bereich eine Gewindespindel
(56) drehbar sowie schwenkbar gelagert und an der zwischen diesem Gewindespindellager und der Fußplatte ein Tragarm (38) schwenkbar
angebracht ist, und mit einer am oberen Gewindespindelende angelenkten Kurbel (74), deren Kurbelarm (76) zur Erzielung unterschiedlicher
Arbeitslängen des Kurbelarms längenveränderbar ausgebildet ist. <IMAGE>
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